



احصل على خصم 25% على طلبك من Amazon



الشروط والأحكام:

- يسري العرض عند استخدام جميع بطاقات البنك السعودي الفرنسي (BSF) الائتمانية كوسيلة دفع.
- يحصل العميل على خصم بنسبة 25% على المنتجات المدرجة في عرض امازون المؤهلة لتطبيق هذا العرض.
- استخدم الرمز الترويجي: BSF25 للاستفادة من العرض.
- يسري هذا العرض على الطلبات/ المشتريات بقيمة 100 ريال سعودي كحد أدنى.
- الحد الأقصى لقيمة الخصم لكل حساب مستخدم لدى امازون 100 ريال سعودي.
- يطبق العرض عند الشراء من خلال التطبيق والموقع الإلكتروني لمتجر امازون.
- لا يطبق العرض عند الدفع عن طريق Apple Pay أو مدى Pay، ويجب دفع قيمة الفاتورة بالكامل باستخدام بطاقات البنك الائتمانية مباشرةً للاستفادة من العرض.
- يسري العرض على عمليات الشراء المؤهلة من تاريخ 9 أغسطس حتى تاريخ 16 أغسطس 2024.
- يستثنى من هذا العرض المنتجات التالية:
 - منتجات أمازون اللاسلكية (بما في ذلك - على سبيل المثال لا الحصر - الجوالات).
 - منتجات متجر أمازون العالمي (التي تشتملها أمازون الولايات المتحدة وأمازون المملكة المتحدة وأمازون الإمارات).
 - بطاقات هدايا Amazon.sa
 - البرامج الرقمية وألعاب الفيديو.
 - منتجات اديداس المبيعة من قبل اديداس.
 - أغذية الأطفال.
- يقوم العميل بعملية الشراء على مسؤوليته والبنك غير مسؤول عن أي نزاعات قد تنشأ بين مشتري الموقع أو التطبيق وبأبعيه و/أو أمازون والعمليات التشغيلية المتصلة.
- يعتبر العرض ملغي في حال إزالته من موقع البنك.
- تطبق شروط وأحكام بطاقات البنك الائتمانية.

Get 25% off your Amazon order



For more info
800 124 2121 BSF.sa

Terms and conditions:

- This offer is exclusive for all BSF credit cardholders when using the credit card as a payment method.
- The credit cardholder gets a discount of 25% on the listed products eligible for this discount in Amazon's offer.
- Use Promo code: BSF25 to benefit from the offer.
- Max discount amount per user is 100 SAR.
- Minimum purchase\order to benefit from the offer is 100 SAR.
- This offer applies when purchasing through the Amazon app and website.
- This offer does not apply when using Apple Pay, Mada Pay for payment, and the total invoice amount must be fully paid directly using BSF credit card to avail the offer.
- This offer is valid on eligible transactions from 9 August until 16 August, 2024
- The following products are excluded from this offer:
 - Wireless category products (including but not limited to mobile phones);
 - all Amazon Global Store products (sold from Amazon US and UK and UAE);
 - amazon.ae Gift Cards;
 - Digital software and video games;
 - Adidas products sold by Adidas;
 - Baby Food
- The customer is responsible for its own purchase transaction and BSF shall not be liable for any disputes which may arise between the purchaser and the website/App's sellers and/or Amazon, and connecting operations
- This offer becomes null and void in the event has been removed from BSF website.
- BSF credit cards terms and conditions apply.
- Amazon terms and conditions apply.